



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: DAR AL AMAN FOR ISLAMIC FINANCE Date: 29-03-2021 04:04:09 PM Subject: Other Material Information</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: دار الأمان للتمويل الإسلامي التاريخ: PM 04:04:09 2021-03-29 الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى</p>
<p>DAR AL AMAN FOR ISLAMIC FINANCE announces the occurrence of the following material event:</p>	<p>تعلن شركة دار الأمان للتمويل الإسلامي عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:</p>
<p>Material Event</p>	<p>الحدث الجوهري</p>
<p>Date of event: 29-03-2021</p>	<p>تاريخ الحدث الجوهري: 2021-03-29</p>
<p>Any law suits brought by or against the Company or any judicial or labor disputes that might materially affect the Company's financial position, whereby the Commission must be provided with a thorough report about such proceedings or disputes, and their expected impact on the Company's profitability and financial position</p>	<p>الدعاوى التي أقامتها أو أقيمت عليها أو أي نزاعات قضائية أو عمالية والتي قد يكون لها اثر مادي على المركز المالي للشركة مع تزويد الهيئة بتقرير واف عن تلك الدعاوى أو النزاعات، وأثرها المتوقع على ربحية الشركة ومركزها المالي</p>
<p>We would like to inform you that there are conciliation and settlement efforts between the company and a group of its five clients, as the company has a total of 4.4 million Jordanian dinars in their debt, while the value of the proposed settlement and reconciliation is 2.8 million Jordanian dinars with the amortization of 1.6 million dinars and the company is still in the compatibility stage On the terms and conditions of settlement and reconciliation, noting that the Board of Directors at its meeting on 25/03/2021 decided to submit them to the extraordinary general assembly meeting for a vote on them and their licenses after agreeing on all the terms and conditions of settlement and reconciliation with the above and their approval by the legal counsel of the company, and any disclosure will be made. Developments related to this settlement and the proposed reconciliation if it occurs.</p>	<p>نود إعلامكم بأن هنالك مساعي مصالحة وتسوية بين الشركة ومجموعة من عملائها وعددهم خمسة عملاء، حيث يترصد للشركة في ذمتهم إجمالي مبلغ 4.4 مليون دينار أردني في حين أن قيمة التسوية والمصالحة المقترحة تبلغ 2.8 مليون دينار أردني مع إطفاء 1.6 مليون دينار ولا زالت الشركة في مرحلة التوافق على شروط وبنود التسوية والمصالحة ، علماً بأن مجلس الإدارة في اجتماعه تاريخ 2021/3/25 قد قرر عرضها على اجتماع الهيئة العامة غير العادية للتصويت عليها وإجازتها بعد التوافق على جميع شروط وبنود التسوية والمصالحة مع العلاء وإعتمادها من قبل المستشار القانوني للشركة وسيتم الإفصاح عن أي مستجدات تتعلق بهذه التسوية والمصالحة المقترحة حال حدوثها.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation.</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام.</p>



Name: ايهاب الهموني	الاسم: ايهاب الهموني
Position: manager assistant	المنصب: مساعد اداري